
PROTOKÓŁ NR I/2022 

z obrad I Sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 27 stycznia 2022 r. 

w trybie zdalnym 

 

 

Obecni: 

1.   Na stan 15 radnych:  obecnych  15 

    nieobecnych    0 

   usprawiedliwionych   0 

 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, Dyrektorzy jednostek organizacyjnych, Radca 

Prawny, Komendant Straży Miejskiej, Naczelnicy wydziałów oraz Kierownicy referatów Urzędu 

Miejskiego. 

 

 

Porządek obrad sesji: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej z dnia 16.12.2021 r. 

4.  Budżet Obywatelski i Zielony Budżet Miasta Bierunia. 

5.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

6.  Informacja o realizacji uchwał z poprzednich sesji. 

7.  Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

8.  Wolne głosy. 

9.  Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 

10.  Blok informacyjny. 

11.  Zakończenie obrad I sesji Rady Miejskiej w Bieruniu.  

 

Ad 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 

o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady XII Sesji Rady Miejskiej 

w Bieruniu, które odbyły się w trybie zdalnym przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz 

Microsoft Teams w związku z sytuacją związaną z wirusem COVID-19. 

Na podstawie informacji uzyskanej z systemu informatycznego eSesja stwierdził, że liczba zalogowanych 

do systemu Radnych pozwala na prawomocne obradowanie.  

Przywitał wszystkich uczestniczących zdalnie w obradach sesji rady.  

 

Ad 2 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym 

porządkiem obrad i projektami uchwał oraz czy wnoszą o jego poszerzenie lub ograniczenie. 

 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
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Ad 3 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z XII Sesji Rady Miejskiej, która odbyła 

się w dniu 16 grudnia 2021 r. 

  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna  - 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Protokół został przyjęty. Jedna osoba nie głosowała z powodów technicznych. 

 

Ad 4 

 

Temat „Budżet Obywatelski i Zielony Budżet Miasta Bierunia” przedstawiła Naczelnik Wydziału 

Promocji Miasta Magdalena Kutynia. Przewodniczący Komisji Finansów przedstawił wnioski podjęte 

podczas posiedzenia Komisji w styczniu br. dotyczące Budżetu Obywatelskiego oraz Zielonego Budżetu. 

Przewodniczący Rady odniósł się do dyskusji, jaka miała miejsce podczas posiedzenia Komisji Finansów 

oraz do podjętych na niej wniosków. Następnie głos zabrała radna Natalia Grosman. Wyraziła nadzieję, 

że środki przeznaczone na Budżet Obywatelski będą większe. Do wypowiedzi odniósł się Burmistrz 

Miasta. 

 

Ad 5 

 

Burmistrz Miasta poinformował o zmianach kadrowych i planowanych przyjęciach do Urzędu. 

Następnie przedstawił informacje zgodnie z art. 37 pkt 8 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym o zgłoszonych żądaniach, o których mowa w art. 36 ust. 1-3 i 5 oraz wydanych decyzjach 

na podstawie art. 37 ust. 6 i 7 tej ustawy. Poinformował o: obecnej sytuacji epidemicznej  

w gminie; zasadach funkcjonowania Urzędu Miejskiego; pogrzebie Zasłużonego dla Miasta Bierunia 

Eugeniusza Jaromina; otwarciu Centrum Przesiadkowego w Bieruniu Nowym; podpisaniu aktu 

notarialnego na mocy, którego gmina przekazała na rzecz powiatu działkę przeznaczoną na budowę 

jednostki ratowniczo-gaśniczej; przejęciu realizacji dodatków osłonowych; konsultacjach społecznych 

do „Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu” dla Miasta Bierunia; awarii kotła centralnego 

ogrzewania w Szkole Podstawowej nr 1; naborze do programu STOP SMOG; naborze do stypendiów 

sportowych. 

Poinformował o ogólnopolskiej konferencji prasowej, której Miasto Bieruń było gospodarzem. Podczas 

wspomnianej konferencji ogłoszono trzecią część programu “Czyste powietrze”.  
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Zastępca Burmistrza zaprezentował nagrodę dla najlepiej oświetlonej Gminy i Miasta 2021, którą 

otrzymało Miasto Bieruń. 

 

Do zawartych umów w okresie międzysesyjnym pytania zadali radne Agnieszka Demska-Furgał i Natalia 

Grosman oraz Przewodniczący Rady. 

Odpowiedzi na zadawane pytania udzielili Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Tomasz 

Pawlus, Sekretarz Miasta, Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego Waldemar Prietz, Naczelnik 

Wydziału Organizacyjnego Krystyna Targiel oraz Burmistrz Miasta. 

Przewodniczący Rady zapytał czy w związku z sytuacją epidemiologiczną kuchnia w Szkole Podstawowej 

zostanie zamknięta oraz na kiedy zaplanowane jest ogłoszenie przetargu na wykonanie dokumentacji 

projektowej Muzeum. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta oraz Zastępca Burmistrza. 

 

Ad 6 

 

Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na XII Sesji w dniu 16.12.2021 r., zostały przesłane 

do organów nadzoru zarówno prawnego jak i finansowego. Do tej pory nie wpłynęły żadne uwagi 

dotyczące tych uchwał. W grudniu wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego 

dotyczącego stwierdzenia nieważności Uchwały przyjętej w październiku, dotyczącej górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za odbieranie odpadów komunalnych. Natomiast 

pod koniec grudnia decyzją Wojewody postępowanie zostało umorzone. Poinformowała również  

o rozstrzygnięciu nadzorczym Uchwały Nr XI/17/2021 oraz o pozytywnych opiniach Regionalnej Izby 

Obrachunkowej.  

 

Ad 7 

 

Przewodniczący Komisji: Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej i Finansów przedstawili tematy 

wiodące, wnioski i stanowiska podjęte na ostatnich posiedzeniach komisji bez opinii dotyczących 

tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że członkowie komisji w miesiącu styczniu 

2022 r. przeprowadzili kontrolę w Wydziale Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości oraz przedstawił 

stanowisko, które zostało podjęte podczas kontroli.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że Komisja w miesiącu styczniu br. 

spotkała się raz, w celu rozpatrzenia petycji oraz skargi. Komisja zawnioskowała o kolejne materiały na 

posiedzenie w miesiącu lutym. 

 

Ad 8 

 

Radna Agnieszka Demska-Furgał zapytała, w jaki sposób Burmistrz Miasta odniesie się do wniosku 

Komisji Rewizyjnej. 

Burmistrz Miasta nie odniósł się do wniosku z uwagi na to, że nie znał wcześniej jego treści. 

 

Radny Jarosław Mokry zaproponował zmianę terminu Komisji Bezpieczeństwa z dnia 14 lutego br. na 

dzień 21 lutego br. Poprosił również radnych o konkretne pytania dotyczące tematu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek: 
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Wniosek 1 

Wniosek o przeniesienie posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa w miesiącu lutym na dzień 21 lutego br. 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady przedstawił propozycję, aby radni zgłaszali swoje kandydatury do pocztu 

sztandarowego. Zapytał również jak postępują prace w budynku Hali Sportowej przy ul. Szarych 

Szeregów. Na pytanie odpowiedzi udzielił Dyrektor Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Michał 

Żerdka. 

 

Ad 9 

 

Rada Miejska przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 

 

a) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Kopań 

 

Na wstępie Burmistrz Miasta zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, którą omówił Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasz Odelga. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały bez uwzględnienia przedstawionej autopoprawki. 

Przewodniczący Rady zapytał, na czym polega autopoprawka do uchwały. Odpowiedzi udzielił 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
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5. Gerycki Damian WSTRZYM. 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głosów 

 

Uchwała Nr I/1/2022 została podjęta większością głosów. 

 

b) w sprawie przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy Bieruń, w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej 

Tomasz Pawlus. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr I/2/2022 została podjęta jednogłośnie. 

 

c) w sprawie planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych w 2022 roku 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik Wydziału Nadzoru i Spraw Społecznych 

Katarzyna Mazurczyk. 
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Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr I/3/2022 została podjęta jednogłośnie. 

 

d) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Bierunia na lata 2022-2027 

 

Burmistrz Miasta ponownie zgłosił autopoprawkę do uchwały. Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik 

Miasta Dorota Przybyła. 

Przewodniczący Komisji Finansowej poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, bez uwzględnienia przedstawionej autopoprawki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr I/4/2022 została podjęta jednogłośnie. 

 

e) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2022 rok 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr I/5/2022 została podjęta jednogłośnie. 

 

f) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Śląskiego 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Burmistrz Miasta. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uchwałę pod głosowanie: 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 
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10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr I/6/2022 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 10 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że korespondencja, która wpływa do Rady jest na 

bieżąco przekazywana Radnym albo Przewodniczącym Komisji. Przypomniał o zbliżających się 

obchodach Święta św. Walentego. 

 

Ad 11 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął I Sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:  

Justyna Kasperczyk 


